
Møde i stævneudvalgets styregruppe d. 20. marts 2024

Fremmødte:
Alberte Blume Kjøller
Anitta Søstrøm
Anna Søstrøm
Emily Hartnack
Jens Holm
Line Jenvall

Mødet blev afholdt online

Næste møde er efter NTC-tilmeldingsfrist. Aftales.

Referent: Line Jenvall

_________________________________________________________________________

1. NTC-status
Selvom vi er en uge fra tilmeldingsfristen, lader der til at være god opbakning til stævnet fra
alle de nordiske lande. Vi har ikke hørt fra Tyskland.
Jens Holm og Alberte Blume Kjøller følger op

Det bliver muligt både at afholde en open- og en U18-klasse. Træningsklassen er der også
flere, som er interesserede i.

Med de tilmeldinger, vi kan regne os frem til nu, burde stævnebudgettet holde. Caféen bliver
vigtig.

Søren Pedersen har sagt ja til at være dommer for de budgetterede 250 kr. pr. dag.
Vi vil gerne bringe flere dommeraspiranter i spil.

2. Kontakt til Vallensbæk
Vi har rykket for opdaterede priser hos Vallensbæk uden svar. Nu begynder det at haste.
Vi vil gerne have en god kontakt op til stævnet.
Alberte Blume Kjøller følger op.
Line Jenvall og Jens Holm får opdateret hjemmeside mv., så snart priserne haves.

3. Indkøb af telt
Det er ikke muligt at leje telt af Blis. At leje det professionelt er relativt dyrt i forhold til at
købe ét, som vi kan bruge fremadrettet, og derfor vil vi forhøre os hos bestyrelsen, om
foreningen vil investere i et telt.



Teltet skal tjene som erstatning for det, vi tidligere har lejet af Vallensbæk Kommune og
primært danne ramme om café men også give et samlingssted i forbindelse med briefing,
ryttermiddage/frokoster osv.

Emily Hartnack har udarbejdet et katalog over mulighederne. Vi ønsker os et telt af en
rimelig størrelse og robusthed, men i lyset af foreningens økonomiske situation, skal det ikke
være det dyreste på markedet. Vi vil overlade selve beslutningen til bestyrelsen.
Jens Holm kommunikerer med bestyrelsen om indkøb - gerne inden NTC - og formidler
kataloget.

2. Procedure for vejning
Siden sidste møde er vi blevet opmærksom på, at der er større utryghed omkring vejning af
ryttere og måling af ponyer, end vi havde regnet med. Sigtet er at sørge for, at ponyerne ikke
bærer mere end 20 procent af deres egen målte vægt ihh. IMGA’s regler.

Da vi af bestyrelsen er blevet bedt om at fortsætte proceduren med at veje alle danske ryttere,
vil vi lave nogle nye, trygge rammer omkring dette. Det skal ske i et underudvalg, som
rapporterer til os, og som samtidig kan øge fokus på ponyernes sundhed, korrekt udstyr og
lignende. Vi rækker ud efter medlemmer, der har kompetencer vedr. håndtering af børn/unge
mennesker og forstand på hestevelfærd/-sundhed.
Anitta Søstrøm og Line Jenvall prikker til relevante medlemmer og udarbejder
procedure/kodex for arbejdet.

Foreløbige retningslinjer for “Udvalg for hestevelfærd”:
1) Udvalget skal have få. tillidsvækkende og kompetente medlemmer, og minimum et

medlem skal altid deltage ved stævner.
2) Opmærksomheden skal være på, at alle ponyer har det godt til stævnet, og

udvalgsmedlemmerne skal således have kompetence til at tjekke udstyr, undersøge
hesten i munden, se vaccinationer og lignende - evt. i samarbejde med dommeren.

3) Udvalget skal sørge for, at alle danske ryttere bliver vejet og deres pony målt ved
første stævne, de stiller op til.

4) Ved tvivlstilfælde senere på sæsonen, skal udvalgsmedlemmerne kunne tjekke vægt
igen.

5) Udvalgsmedlemmerne skal hjælpe ryttere, som er i risiko for at overskride
vægtgrænserne og lave en handlingsplan for, hvis de overskrides.

6) Udvalget skal i samarbejde med Stævneudvalget udarbejde en “tryghedsguide”, så
rammer og procedurer er kendt af alle ryttere, og ingen derfor skal bekymre sig
unødigt.

7) Udvalget får ansvar for at registrere CHR-oplysninger ved briefinger.
8) Udvalget skal have tavshedspligt og kun rapportere til kontaktpersoner i

Stævneudvalget.
9) Udvalget skal have mulighed for at sparre med en dyrlæge.



5. Eventuelt
Kasseren har gentagne gange rykket for regnskabet, udlæg mm. fra Vinterindividuelle i sidste
måned. Vi har endnu ikke fået faktura fra Rider’s Cup. Resten, inkl. bilag er samlet og sendes
snarest.


